
Styrelsemöte för Simris-Viarps Byalag  Protokoll nr 2, 23/24 

Tisdagen den 15 augusti 2023, kl 18.00 

hos Andreas Rebert, Simris Bygata 28 

Närvarande: Annika Hallqvist, Johan Mannergren, Lena Nydahl, Fredric Ferrari, Mats 

Wallgren, Maria Nordh och Andreas Rebert 

  

§ 1 Godkännande av föregående protokoll – nr 8 

Föregående protokoll godkändes, men med anmärkningen att vi under 

årsmötet glömt ta upp paragraf 9b från protokoll 8 – förslag från Lars Hägg 

om ett guidat besök på Dag Hammarskjölds Backåkra. Beslutet blev att vi i 

nästa infobrev frågar medlemmarna om förslag på gemensamma aktiviteter / 

utflykter. 

 

§ 2 Ekonomisk rapport 

Johan redogjorde för byalagets ekonomi. Totalt saldo för dagens datum var 

49 259 kronor. Intäkterna för Simrisdagen var 11 300 kr och hittills inkomna 

kostnader var 7416 kr. Det som återstår är reseersättning till Ingrid Svensson. 

Lena tar kontakt med henne angående detta. 

 

§ 3 Riktlinjer för inköp 

Det beslutades att alla inköp till byalaget som inte är förbrukningsmaterial, 

dvs av ringa kostnad, kräver godkännande av styrelsen.  

 

§ 4 Stadgeändringar 

Johan återinför formuleringen kring aktiviteter för ungdomsverksamhet 

under punkten Syfte i stadgarna. 

 

§ 5 Simrisdagen 

 

a. El från Jörgen Larsson 

Vi är tacksamma för att vi fick låna el från Jörgen Larsson under 

Simrisdagen. Mats frågar vad vi är skyldiga honom.  

 

b. Återkoppling 

Det blev en stor uppslutning med 50 vuxna och 4 barn till kvällens 

middag. Maten var god och priserna till kvällens lotteri var många och 

väldigt fina.  

 



Vi tackar Ingrid Svensson och Eilert Johansson för samtalet om minnen, 

platser, och historier från Viarp och Simris. Vi vill även tacka Dan 

Regnander för den alltid lika trevliga musiken och den relaterade 

frågesporten.  

 

Flera personer har påpekat att byalaget borde sälja lotter under kvällen 

i stället för att en lott ska ingå i biljetten. De som vill kan då köpa flera 

lotter och de som inte är intresserade av att vinna priser kan avstå.  

 

§ 6 Byalagets tält 

Byalagets två tält skadades i stormen Hans. Som ett första steg ska vi kolla 

igenom hur mycket som är skadat och om det till exempel finns hela 

fungerande delar till ett tält. Detta görs lördagen den 19 augusti hos Maria 

Nordh. När detta är gjort bestämmer vi hur vi hanterar lokalfrågan för nästa 

års årsmöte och Simrisdag.  

 

Förslagen är:  

- Hyra tält, inklusive upp- och nedmontering.  

- Låna Österlenkrafts lokal på Testgatan 3 i Simrishamn. Denna rymmer 45-50 

personer. 

- Kolla med Håkan Månsson om det går att hyra hans lada. 

 

§ 7 Sista torsdagsboulen 

Vi beslutade att inte sätta någon sista dag för torsdagsboulen utan vädret får 

styra. Om vädret tillåter startas grillen och boule spelas torsdagar framöver.  

 

§ 8 Hösten / Vinterns aktiviteter 

 

a. Österlen lyser 

Vi skriver i infobrevet att de som vill lyser upp kring egna fastigheter.  

Byalaget ska undersöka möjligheten att lysa upp utanför lekplatsen. 

Förslaget var att sätta marschaller i ljusa spannar av tunn plast så att 

marschallerna inte släcks av dåligt väder.  

 

Ett ytterligare förslag var att vi i infobrevet informerar om att grillen 

tänds för de som vill grilla korv. Detta görs på fredagen, dvs första dagen 

av Österlen lyser. 

 

b. Julmarknad 

Vi behöver kolla med Simris Trädgård vilken dag de tänkt för 



julmarknaden. Annonsen som vi köpte ifjol anser vi vara onödig och 

anser det bättre att sprida informationen om julmarknaden i sociala 

medier. 

 

c. Lucia 

Johan kollar med Mats Hagelin om kyrkan kommer vara öppen vid Lucia 

i år. Som vanligt informerar vi om Lucia via infobrevet.  

 

d. Nyår 

Vi skriver i infobrevet att de som önskar samlas uppe på Grams Backe 

och firar in det nya året tillsammans.  

 

§ 9 Infobrev – avveckling av dikningsföretag 

Simrishamns kommun har för avsikt att avveckla tre dikesföretag i Simris. 

Berörda fastighetsägare har fått brev från kommunen angående detta. Lars 

Nordh från Viarp, ägare av mark som berörs, är insatt i ärendet och har tagit 

fram ett yttrande som kommer skickas till kommunen. Han vill att detta 

yttrande sprids till fler i Simris som då också har möjlighet att använda detta 

yttrande i kontakt med kommunen. 

 

För att nå så många invånare som möjligt beslutade vi att ta fram ett infobrev 

som sätts upp på anslagstavlan samt vid samlingsplatser för postlådor i 

Simris. Andreas tar fram infobrevet och Mats hjälper till med att sätta upp 

dessa.  

 

§ 10 Övriga frågor 

Vid diskussion om alternativ lokal för årsmöte och Simrisdag nämndes Håkan 

Månssons lada. Maria kommer fråga Håkan om byalaget kan hyra hans lada.  

 

§ 11 Nästa styrelsemöte 

Nästa möte äger rum tisdagen den 10 oktober kl. 18.00 hos Maria Nordh.  

Mötet avslutades och vi tackade Andreas för kaffe och kakor. 

 

 

 

 

Annika Hallqvist     Andreas Rebert 

Ordförande      Sekreterare 

 

 


